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PAR PRET

Ja kāds kandidāts šķiet nepieņemams,

aizkrāso otru –  lauciņu (PRET). sarkani krāsoto

Vēlēšanu diena ir sestdien, 7. jūnijā. 

Ja netiec balsot noteiktajā dienā, vari izmantot iespēju jebkurā

no iecirkņiem nobalsot iepriekš – sākot no 2. jūnija.

Vēlēšanu dienā iecirkņi būs atvērti no plkst. 8.00 līdz 20.00. 

Liepājā darbosies 18 vēlēšanu iecirkņi, un vēlētājs

var balsot jebkurā no tiem.

Obligāti ņem līdzi pilsoņa pasi vai personas apliecību

(eID karti). Iepriekš pārbaudi, vai dokumentam nav

beidzies derīguma termiņš.

Šogad jaunas vēlēšanu zīmes! Izvēlies Liepājas partijas

sarakstu ar Nr. 4 un izdari pareizo izvēli!

5 būtiskas lietas,
kas jāzina par vēlēšanām

Uzzini vairāk par vēlēšanu norisi, iecirkņiem Liepājā, iepriekšējās

balsošanas iecirkņu darba laikiem, kandidātiem, programmām u.c. –

www.cvk.lv vai zvanot 67019999.

Vari atstāt vēlēšanu zīmi negrozītu

PAR PRET

PAR PRET

Ja īpaši atbalsti kādu kandidātu, līdzās kandidāta

vārdam aizkrāso  lauciņu (PAR).zaļi krāsoto

Liepāju kā lielāko 

reģionālās ekonomikas 

centru Latvijā;

Jaunas un zaļas industrijas 

bijušā metalurģijas 

teritorijā;

Mūsdienīgus un jaunus 

mājokļus, atbalstu 

vēsturisko namu 

atjaunošanai, 

labiekārtotus 

iekšpagalmus un skaistas 

atpūtas vietas;

Sakārtotas skolas un 

pirmsskolas, spēcīgu 

augstāko un profesionālo 

izglītību visām paaudzēm 

un atbilstoši reģiona 

vajadzībām; 

Visiem bērniem pieejamas 

vietas bērnudārzā;

Vēl vairāk veloceliņu un 

skriešanas taku, 

plašāku piekļuvi 

kvalitatīvām sporta 

nodarbībām;

Eiropas kultūras 

galvaspilsētas iespējas, 

spēcinot Liepājas 

kultūras ļaudis;

Visiem atvērtu Liepājas 

bāku ar interaktīvu 

jūrniecības ekspozīciju;

Kvalitatīvus veselības 

aprūpes pakalpojumus 

un viegli pieejamu 

sociālā atbalsta sistēmu 

katra liepājnieka 

vajadzībām;

Drošu Liepāju ar 

stratēģisku lomu valsts 

aizsardzībā.

Izvēloties Liepājas Partiju, Tu izvēlies: 
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Anna Elizabete

Ķēniņa,

studente, logopēde

pirmsskolas

izglītības iestādē:

– Liepājas attīstību iespējams skatīt ne tikai 

pilsētas daudzpusīgās infrastruktūras 

modernizācijas, bet arī kultūras un 

uzņēmējdarbības vides aspektā. Pēdējo četru 

gadu laikā ir attīstīta gan pilsētvide, gan 

veicināta uzņēmējdarbība. Liepājas pašvaldība 

ne tikai ir noturējusi, bet arī cēlusi pilsētas 

attīstības latiņu jaunā, augstākā līmenī. Šī latiņa 

jāturpina celt, piepildot liepājnieku jaunos 

mērķus un ieceres.

– Man ir patiess prieks vērot, kā laika gaitā 

Liepāja mainās un attīstās. Gunārs Ansiņš, 

manuprāt, ir labs pilsētas vadītājs un novēlu 

viņam turpināt iesāktos darbus. Viņš ir viens no 

tiem politiķiem, kuru darbība balstās nevis 

frāzēs un populismā, bet pieredzē, zināšanās un 

ilgtspējīgā redzējumā. 

Vēl pirms gadiem runājām, kā Liepājai tuvoties 

tādam līmenim, kāds ir Skandināvijas valstīs. Jau 

toreiz Gunāram bija idejas un ambīcijas, kas 

daudziem šķita pārāk tālejošas, taču viņš 

saprata, ka lielas pārmaiņas prasa laiku, 

partnerus un skaidru virzību. Šodien redzu, ka 

viņš šo virzienu ir saglabājis un pierādījis sevi kā 

domājošu, pacietīgu un ļoti ieinteresētu pilsētas 

vadītāju. Ejot pa Liepāju – pa ielām, promenādi, 

Zirgu salu, gar koncertzāli – gandrīz katrā vietā, 

kur bijuši kādi uzlabojumi, redzams Gunāra 

Ansiņa nospiedums. Viņš bijis klātesošs ne tikai 

kā politiķis, bet kā cilvēks ar sirdi pilsētā.

Tāpēc novēlu, lai viņa vadītā komanda turpina 

šo darbu – ar skatu nākotnē, bet ar saknēm

šeit, Liepājā.

Jēkabs Ozoliņš,

diriģents,

Goda liepājnieks:

– Gunārs Ansiņš ir zinošs, ar pieredzi par 

pilsētas pārvaldību. Zaļi domājošs. Vērsts uz 

attīstību visās pilsētā nozīmīgās jomās.

Egils Ķeiris,

Liepājas Nācaretes baptistu

draudzes mācītājs:

Māris Olte,

makšķernieks,

vides pētnieks un Ērgļu

stacijas atjaunotājs:

– Man liekas, ka viss ir ļoti loģiski: kā mājai 

grīda balsta sienas, bet sienas balsta jumtu, tā 

arī Liepājā ir izveidota loģiska sistēma, lai 

pilsētas pārvaldība labi darbotos un Liepāja 

attīstītos. To nevar nepamanīt katru reizi, kad 

esmu Liepājā. Un lielā mērā tas ir Gunāra un 

viņa komandas nopelns, esot pie pilsētas 

stūres. Tā turpināt!

Urmas Klaas,

Tartu pilsētas mērs,

Eiropas Reģionu

komitejas loceklis:

– Gunāru Ansiņu esmu iepazinis kā uzticamu 

partneri Eiropas Savienības Reģionu komitejas 

darbā – viņš konsekventi un kompetenti 

aizstāv Latvijas, īpaši reģionu, intereses. Mūs 

vieno arī līdzīga pilsētu pieredze: Tartu bija 

Eiropas kultūras galvaspilsēta 2024. gadā, bet 

Liepājai šis gods uzticēts 2027. gadā. Es zinu, 

cik daudz darba un stratēģiskas domāšanas 

tas prasa. Gunāram bijusi nozīmīga loma, lai 

Liepāja vispār tiktu izraudzīta šim titulam – tas 

ir liels sasniegums visam reģionam.

Es augstu vērtēju viņa spēju apvienot lokālu 

skatījumu ar starptautisku domāšanu. Viņš 

redz pilsētu kā daļu no plašākas Eiropas 

telpas, bet vienlaikus spēj iedziļināties vietējo 

iedzīvotāju vajadzībās un pilsētas potenciālā. 

Manuprāt, Liepāja var būt droša, ka tās vadībā 

ir cilvēks, kurš domā par rītdienu jau šodien.

Esmu dzimis un audzis Liepājā 

– pilsētā, kura mani veidojusi 

un kurai joprojām esmu dziļi 

piesaistīts gan profesionāli, gan 

personīgi. Savu ceļu pašvaldībā 

sāku kā vides nodaļas 

speciālists, vēlāk vadīju 

Attīstības pārvaldi, strādāju ar 

starptautiskajiem sakariem, 

biju vicemērs attīstības 

jautājumos, līdz kļuvu par 

Liepājas domes priekšsēdētāju. 

Šo gadu gaitā esmu iepazinis 

pašvaldības darbu no iekšienes 

un esmu pārliecināts – tikai ar 

konsekventu darbu iespējama 

izaugsme. Paralēli pārstāvu 

Latviju Eiropas Savienības 

Reģionu komitejā, kur aizstāvu 

mūsu pilsētu un reģionu 

intereses Eiropas līmenī. 

Liepāja man nav tikai 

pārvaldāma teritorija – tā ir 

pilsēta ar raksturu, potenciālu 

un cilvēkiem, kuri ir pelnījuši 

drošu, sakārtotu un ilgtspējīgu 

vidi. Būt mēram nav tikai 

privilēģija, tā ir arī atbildība, lai 

liepājniekiem būtu iespēja 

dzīvot pilsētā, kurā ir vienlīdz 

augstvērtīgas iespējas kā 

darbam, tā arī atpūtai, izglītībai 

un sociālam atbalstam. Tas ir 

mans un visas Liepājas partijas 

komandas uzdevums.

Gunārs Ansiņš

Liepājas valstspilsētas 

pašvaldības domes 

priekšsēdētājs un Latvijas 

pārstāvis Eiropas Savienības 

Reģionu komitejā

Dzimšanas gads: 1970

Izglītība: Latvijas Universitāte, 

maģistrantūras programma 

Vides zinātne un pārvalde

Manas prioritātes
darbam pašvaldībā
Drošība – stiprināt civilās 

aizsardzības sistēmu un 

iedzīvotāju gatavību rīcībai 

ārkārtas situācijās, tai skaitā 

paplašināt patvertņu un 

drošības infrastruktūras 

klāstu.

Izglītība – uzbūvēt jaunu, 

mūsdienīgu sākumskolu un 

turpināt skolu tīkla 

optimizāciju, lai nodrošinātu 

kvalitatīvu izglītību visiem 

bērniem.

Mājokļi un vide – veicināt 

jaunu dzīvojamo rajonu 

attīstību Klaipēdas un 

Grīzupes ielās, nodrošinot 

inženierkomunikāciju

izbūvi.

Darbinieku atbalsts – 

paaugstināt atalgojumu 

pašvaldības iestādēs strādā-

jošajiem, sevišķi sociālajiem 

darbiniekiem, bibliotekāriem, 

speciālistiem izglītībā,  

medicīnā, kultūrā u.c.
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